## theSun-Mercy Malaysia Bosnia Flood Disaster Relief Fund

Sports Toto donated RM50,000 cash to theSun-Mercy Malaysia Bosnia Flood Disaster Relief Fund in the hope to lend a helping hand to the unfortunate flood victims in Bosnia.

The contribution was handed over by Sports Toto communications manager Mr. Giam Say Khoon to The Sun Daily managing editor Freddie Ng at the headquarters of The Sun Daily on 7 August 2014.

Mr. Giam said, Sports Toto hopes its donation would help in the recovery from the floods which hit Bosnia last May, causing more than 100,000 houses to be damaged and affecting about a million people.

"It is our corporate social responsibility to help those in need," said Giam who lauded theSun's initiative to launch the fund in aid of Bosnia.

"It is good that we do not only help locals, as we also need to help the international community as well," he added.

The Sun Daily launched the fund in mid May after Cyclone Tamara brought unprecedented rains to the Balkan region, resulting in the worst flooding in 120 years.

## 《太阳报》一大马医药援助协会波斯尼亚洪灾援助基金

多多博彩捐献了 5 万令吉现金给《太阳报》一大马医药援助协会(Mercy Malaysia)波斯尼亚 洪灾援助基金,以期援助不幸受洪灾影响的波斯尼亚人民。

多多博彩公关部经理严世坤先生是于 2014 年 8 月 7 日,在《太阳报》总社移交捐助金给《太 阳报》总编辑伍辉廸先生。

严先生说,多多博彩希望此善款能协助在今年5月受波斯尼亚洪灾影响的灾民们重建家园。这场洪灾已造成超过10万间房屋被摧毁,约100万人受影响。

严先生在赞扬《太阳报》推动此援助基金以帮助波斯尼亚人民之余也表示: "这是本公司履行 企业社会责任的一环,即帮助亟需人士。"

他亦补充说: "我们不仅援助国人,国际社群更是需要我们的帮助。"

《太阳报》是因气旋塔玛拉(Tamara)给巴尔干地区带来了前所未有的暴风雨,并导致 120 年来最严重的洪灾,而在 5 月中旬推动此援助基金。